
Gruppe: FAU - Våland 

Møtested: Personalrommet, Våland skole 
Møtedato/ -

tid: 

30.11.2023 kl. 18 

Møteleder Maicen Holta Referent: Jens Glad Balchen 

Deltakere: Rektor - Cathrine Malde 

2.trinn – Per Hillesøy Kallevåg 

3.trinn – Jean-Baptiste Curien, Nina Sendecka 

4.trinn – Erik Aas , Jens Glad Balchen, Maicen Holta 

5.trinn – Hege J Bakken Viste, Ingri Jølbo (vara) 

6.trinn – Turid Knudsen, Lars Kåre Selland Kleppe, Nina Sendecka 

7.trinn – Camilla Dregevik, Marit Mollnes, Hallgrim Ludvigsen 

 

 

Forfall: 1.trinn – Caroline Harnes, Marek L. Walczak, Cecilie Egeland-Norberg 

2.trinn – Maria Mevik 

5.trinn – Anne Malmin 

 

 

  

Sak nr.:  Ansvar 

15/23-24 Godkjenning av innkalling 

Godkjenning av referat  
Kommentar om når innkallingen kommer; avklart at datoene settes på 

forhånd og at det kommer påminnelse 

Møteleder 

16/23-24 Rektor informerer 

• Permittering 7.trinn pga. begravelse for en tidligere lærer ved 

skolen 

• Overnattingstur neste års 7. trinn 

o Ny læreplan sier at elevene skal planlegge og gjennomføre 

en overnattingstur. Skolen vil derfor arrangere tur for 

klassene på 7.trinn i månedsskifte august/september til 

Langøy.  

• Språkbruk i skolen 

o Økende problem som har vært tema på planleggingsdag. 

Skolen følger opp med en konsekvenstrapp. Gjelder 

spesielt personkrenkende ord. 

• Nye hjemmesider 

o Nettsidene skal fornyes og det vil bli mindre 

klassespesifikt innhold der. Slik info vil fremover komme 

kun i Vigilo. Rektor fikk en del tilbakemelding om 

hvordan Vigilo fungerer for foreldrene. 

• Foreldreundersøkelse og elevundersøkelse. 

o 70% oppslutning på foreldreundersøkelsen til nå, lavest 

svarprosent på 3. trinn, ønsker flere svar her, og ønsker 

også flere svar på 6. trinn 

o Resultatene på begge undersøkelsene kommer i januar 

• Status 9A-saker 

o 5 saker på forrige møte, 1 er avsluttet, 4 pågående 

• Aktiviteter fremover 

o Snart jul 

o Det serveres mye grøt som skolemat fremover; lite behov 

for at foreldre serverer grøt på eget initiativ. 

Rektor 



• Skolemat 

o Nytt forslag om ordning presentert i dag. FAU mener den 

gjeldende ordningen er bedre enn den som er presentert og 

ønsker at den skal videreføres. Per/Maicen skriver om 

forrige flammende innlegg og sender til Aftenbladet. 

17/23-24 Status FAU og sosiale medier 

Informasjon og folder 

Folderen kan nevnes i felles foreldremøte før foreldremøtet blir klassevis. 

Påminnelse til hver enkelt FAU-representant om å ta dette opp på 

foreldremøter  

Turid 

18/23-24 Status skriv sosialrådgiver på barnetrinnet 

Miljøterapeut bidrar en del, og gjør at sosialrådgiver ikke er like 

nødvendig. Men miljøterapeut blir ofte brukt i en altmulig-rolle, det er 

diffust hva ansvaret er og det er mindre formelle krav til hva en 

miljøterapeut er/kan. Miljøterapeuter kan styrkes med en koordinator. 

Hege 

Bakken 

Viste 

19/23-24 Status ny skole Våland - oppfølging av høringssvar 

Henvendelse sendt til leder for oppvekst og utdanning om hvordan 

skolebruksplanen skal følges opp når ingen av områdereguleringene setter 

av plass til skole. Venter på svar. 

 

Bydelshus/frivillighus 

Prosessen om dette er i gang og kommunen ser på Wang/Uldal som 

frivillighus/bydelshus/Norsk Folkehjelp/ungdomsklubb 

 

Ønske fra Våland skole om mulighet til å ha mulighet for avlastning  

• fellesarrangement (forestillinger, musikk, dans, etc., typen som 

ordinært holdes i gymsalen) 

• kulturskole 

• fellesundervisning (flere klasser på en gang) 

 

Jens skriver til prosjektleder om dette på vegne av FAU. 

 

20/23-24 

 

 

 

Informasjon om og oppdatering fra gruppene 

 

A: Trafikksikkerhetsgruppa 

Gruppemedlem: Jens 

Fokus på anleggsarbeidet og ønsker tilbakemelding på det hvis det 

finnes 

 

B: 17.mai-komité 

Komitémedlem: FAU-leder Maicen Holta, kasserar Erik 

Cockbain, FAU-rep fra 2.trinn og 6.trinn 

17.mai-komitéen er utnevnt. 6. klasse-representanter kan ta 

kontakt med Janne Rasmussen og Marit Mollnes om erfaringer fra 

2023. 

 

C: Gjenglemte klær 

Skolen prøver å gjenforene merkede klær med barn. Spre info om 

oppsamlingspunkt i bunnen av trappetårnet. 

         

Leder 

m.fl. 

21/23-24 Natteravnordningen 

Liten  interesse blant foreldrene for å delta, så FAU skrinlegger 

aktiviteten. Hvis det blir ny interesse for dette, så finnes det noe materiell 

osv. som kan gjenbrukes. 

Alle 

22/23-24 Evt  



 De klassene som ikke har fått info om refleks/lys på lekseplanen, kan godt 

sende en epost til kontaktlærer om å ta med på neste plan, og å minne 

foreldre på å kjøre forsikt. 

 

 Formatet på utviklingssamtale tas opp på neste møte.  

 


